

<p><b>POLICY NO. : GEN002</b></p> <p><b>Community Service Award for Volunteers</b></p> <p>Approved: November 25, 2004</p> <p><b>1.0 Purpose</b></p> <p>1.1. The purpose of this policy statement is to provide for the suitable recognition and acknowledgement of longstanding voluntary community service through the bestowal of "<b>Community Service Award for Volunteers</b>".</p> <p><b>2.0 General Policy</b></p> <p>The City of Miramichi acknowledges that the provision of effective and efficient services to the community and its citizens is virtually impossible without the dedication and commitment of many individuals to organizations, councils, societies, associations, programs and causes on a voluntary basis.</p> <p>2.2 The City of Miramichi also acknowledges that among those many who unselfishly dedicate themselves, there are sometimes special individuals to whom the community becomes greatly indebted, as a result of their leadership and inspiration.</p> <p>2.3 Where and when individuals described in paragraph 2.2 have been appropriately identified, the City of Miramichi shall consider the conferral of <b>Community Service Award for Volunteers</b>.</p> <p><b>3.0 Consideration</b></p> <p>3.1 Nominations for the award shall be received by city council until November 30<sup>th</sup> of each year, on the approved</p>	<p><b>POLITIQUE N°: GEN002</b></p> <p><b>Récompense aux bénévoles pour services communautaires</b></p> <p>Approuvé : le 25 novembre 2004</p> <p><b>1.0 Raison</b></p> <p>1.1 La raison de cet énoncé de politique est de reconnaître et d'attester adéquatement le service communautaire de longue date en décernant la « <b>Récompense aux bénévoles pour services communautaires</b> ».</p> <p><b>2.0 Politique en général</b></p> <p>La Ville de Miramichi reconnaît que l'octroi de services efficaces et efficaces à la communauté et à ses citoyens est virtuellement impossible sans le dévouement et l'engagement bénévole de plusieurs individus à des organisations, conseils, sociétés, associations, programmes et causes.</p> <p>2.2 La Ville de Miramichi reconnaît également que parmi les nombreuses personnes s'étant dévouées avec altruisme, il existe parfois des individus en particulier envers qui la communauté devient grandement endettée en raison de leur direction et de leur inspiration.</p> <p>2.3 Lorsque les personnes décrites au paragraphe 2.2 ont été adéquatement identifiées, la Ville de Miramichi doit considérer l'octroi de la <b>Récompense aux bénévoles pour services communautaires</b>.</p> <p><b>3 Considération</b></p> <p>3.1 Les nominations pour la récompense doivent être reçues par le Conseil municipal jusqu'au 30 novembre de chaque année en se servant du</p>
--	---